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Ledamöter    

Carl Dahlberg, ordförande, FUB i Stockholm – För barn, 

unga och vuxna med utvecklingsstörning – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

Louise Lindström, vice ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Monicka Zachari, SRF Stockholms stad 

 

Lämnat återbud 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU) – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

 

I tjänsten närvarande 

Britt Mattsson, avdelningschef (punkt 6) 

Eva Eriksson, IT-strateg (punkt 4) 

Mikael Josephson, sekreterare 

  

 

 

 

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 

 

 



 Protokoll 

Sida 2 (4)  

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Carl Dahlberg    Monicka Zachari 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Carl Dahlberg valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Monicka utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Uppföljning av hur ”paddorna” fungerat 

Eva Eriksson gav support.  

 

Monicka kan inte använda den iPad som hon har lånat av 

förvaltningen och lämnar därför tillbaks den. Paddan har 

för stor sök yta och blir i längden för tung att hålla. 

Monicka har ett flerfunktionshinder som medför nedsatt 

förmåga att inhämta information.  Hon är synskadad och 

har barnreumatism med svår smärta i nacken. Monicka är 

sedan tidigare van vid det androida systemet, som hon vet 

uppfyller hennes behov av kontrast och färgsättning. Rådet 

föreslår att förvaltningen införskaffar en padda i den 

minsta storleken och av lämplig modell för Monicas 

räkning. 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 19 mars 

Punkt 8, Trafikförändringar. Rådet ser tjänsteutlåtandet 

som ett gott exempel. Tillgänglighetsaspekterna beaktas på 

ett föredömligt sätt. 

 

Mikael går igenom arbetet med den så kallade fleråringen, 

underlag för budget 2016 – 2018.  

 

Rådet vill understryka vikten av att stadens 

fördelningsnycklar för funktionsnedsättning ger en rättvis 
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fördelning mellan stadsdelarna samt att de totala medlen 

täcker det faktiska behovet så att ingen stadsdel blir 

underbudgeterad på detta område.  

 

Rådet ser även fortsättningsvis ett stort behov av bostäder 

mes särskild service och betonar vikten av att målet  

5 % i budget uppfylls.  

 

Rådet ser problemet med EU-migranter och de många 

tiggarna i staden. Ett problem till följd av detta kan vara en 

attitydförskjutning som kan komma att gå ut över personer 

med funktionsnedsättning. 

 

Rådet betonar vikten av insiktsutbildning för nya 

medarbetare och nya entreprenörer.  

 

6. Parkmiljö 

Avdelningschef Britt Mattsson redogjorde för 

verksamheten. Rådet föreslår att den nya entreprenören för 

parkskötsel ska ges en insiktsutbildning. 

Allt fler vill använda Norrmalms parker. Ytorna blir inte 

större. De befintliga ytorna måste därför vara 

mångfunktionella. Men alla parker kan inte rymma alla 

former av aktiviteter. Bra om skyltar kan kompletteras 

med punktskrift och relief, anser rådet. Monicka skänker 

förvaltningen en skylt som är ett gott exempel på just 

detta.  Rådet vill följa vilken tillgänglighet och 

användbarhet som planeras i parkerna på Norrmalm och 

även ta del av styrdokument. Till exempel om tillgängliga 

parklekar med exempelvis gungor tillgängliga i både färg 

och form. Rådet vill lyfta Sinnenas Trädgård som ett gott 

exempel. I Bellevueparken kommer sex skyltar upp vilka 

beskriver områdets historia. Skyltarna ska sättas upp i maj. 

Rådet vill gärna lämna synpunkter på dem innan de sätts 

upp. Britt bevakar detta. 

 

7. Övriga frågor 

Inga. 

 

8. Möteslokalens och möteshandlingarnas tillgänglighet 

a) Trappornas första och sista steg saknar tillräcklig 

kontrastmarkering. (Sådan finns men den har blivit 

sliten och är idag på många ställen mer grå än vit.)  

b) Öppningsknappen vid entrén är för trög att trycka in, 

med tanke på att den måste hållas intryckt i flera 

sekunder innan porten öppnas.  
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c) Vid dörröppning av porten slås dörrarna igen för 

snabbt. 

d) Slussen vid entrén är för mörk. Där behövs 

tilläggsbelysning.  

e) Informationsskylten utanför förvaltningen saknar 

tillräcklig kontrast och är inte belyst.  

f) Eftersom Monicka inte kunde använda paddan, var 

handlingarna inte tillgängliga för henne. Hon fick 

därför nödvändiga handlingar (i pappersform) först i 

samband med mötet.  

 

9. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna. Nästa 

möte är den 7 april (OBS tisdag) kl. 15.00, med förmöte 

kl. 14.30.  

 


